



跟著雲朵去旅行 JC Cat 鳥籠下午茶



🕒 14:00 ~ 17:00

☕ 雙人下午茶 Afternoon Tea

NT\$1,380

可享主題甜點及Tapas，建議搭配兩杯以下推薦飲品或NT\$270以下指定飲品

Enjoy Desserts and Tapas for The Lounge Afternoon Tea.

Choose 2 Glasses from the following recommended drinks or 2 glasses with NT\$270 each non-alcoholic beverage from The Lounge menu.

特別推薦 The Lounge Recommendation

春意盎然 Guava & Elder Flower Yogurt Smoothies (I) ❄️ NT\$300

Wenshen Paochong Tea, Guava Juice, Elder Flower Syrup, Yogurt

橙香清茗 Orange scented tea (I) ❄️ NT\$300

Pine Needle Tea, Lime Juice, Orange Syrup, Cranberry Juice

玫瑰亮顏茶 Rose Tea (H) 🔥 NT\$300

Darjeeling Tea, Rose, Wolfberry, Red Dates

- 如有其飲料需求可選擇飲料單NT\$270內指定頁面之無酒精飲品，超過需補差額。
Choose NT\$270 non alcoholic beverage in menu or pay the difference to change other beverage.
- 本季下午茶小點內含海鮮，若對某些食材過敏或有特殊飲食習慣，請事先告知服務人員。
The afternoon tea tapas include seafood, please inform one of our associates of any dietary concerns or allergies.
- 恕不與信用卡、餐券及餐廳其他優惠合併使用，亦不適用萬豪會員折扣優惠。
This promotion cannot be used with credit card discount or other discount and Marriott Bonvoy discount is not applicable.
- 以上所有價格均以新台幣計費，並另加一成服務費。
All prices are quoted in NT dollars and subject to a 10% service charge.

禁止酒駕  未滿十八歲禁止飲酒

Don't Drink and Drive. Please do not drink if you are a minor.